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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Milyen céljai vannak a kormányzatnak a Magyar Állami Földtani Intézet központi
épületével?"címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Fellegi Tamás
miniszter Úrhoz

A magyar geológus társadalom néhány meghatározó személyisége azzal a kéréssel fordul t
hozzám, hogy a kormányoldalon álló képvisel őként kíséreljem meg tisztázni azt a szakmába n
érdekelteket közvetlenül és súlyosan érint ő kérdést, hogy milyen céljai vannak a
kormányzatnak, a magyar állami Földtani Intézet központi épületével .

Nyugtalanságot és értetlenséget támasztott a szakmabeliek között az a hír, hogy ezt a
nagy múltú és patinás épületet a kormányzat privatizálni készül .

Tudni való, hogy az épület műemlék és megépítésekor a szükséges költségeke t
adományokból fedezték.

Az adományokat nyújtok határozott kikötése volt, hogy az épület a Magyar Állam
tulajdonában maradjon és azt a geológia szolgálatára kell megtartani .

Arra kérem Miniszter Urat, hogy szíveskedjék választ adni, arra hogy :

1. Tervezi-e a kormány a kérdéses épület privatizálását ?

2. Ajövőre nézve az épülettel kapcsolatban vannak-e olyan tervek és elképzelések,
amelyek a geológus szakmát megfosztaná központi épületétől?

r. Turi-Kovács Béla
országgyűlési képviselő

Várom megtisztelő válaszát :
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